
Vragen van Hart voor Hilversum voor wethouder Walters over locatie Viore:

Geachte Wethouder,

Viore is het centrum voor iedereen die te maken heeft met kanker.

Op dit moment hebben ze een mooie en goede locatie op het ziekenhuis terrein maar gelet op 
de verbouwing/verhuizing van het ziekenhuis zullen zij ook moeten verhuizen.

Vraag 1: Is het mogelijk dat de wethouder in gesprek gaat met de directie van Tergooi en 
Viore om te kijken of er vervangende ruimte beschikbaar is op het nieuwe terrein van 
Tergooi. 

Vraag 2: Mocht dit niet mogelijk dan wel haalbaar zijn dan wil ik de wethouder vragen om 
samen met het bestuur van Viore te zoeken naar een andere passende locatie
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